
Steenbergen, 9 april 2024 

 

Geachte voorzitter,  

 

De Volkspartij wil een interpellatie debat aanvragen voor de besluitvormende raadsvergadering 

van 30 mei as. Dit debat willen we aanvragen over het onderwerp Schansdijk 5, bekend als Fort 

Henricus, wij willen dit debat aanvragen omdat na jaren investeren als gemeente Steenbergen er 

geen voortgang zit in het project. De termijnen afgesproken in het verleden zijn overschreden en 

wij vinden dat de kaders ooit aangegeven door de raad verwatert zijn. 

 

Wij willen als Volkspartij de kaders hoe verder te gaan met schansdijk 5 opnieuw vaststellen als 

gemeenteraad van Steenbergen en op deze manier de regie houden over dit project. 

 

Als Volkspartij willen wij weten hoe het gekomen is dat zolang duurt, wat de totale kosten zijn, 

maar vooral wat de visie is van het college en als gemeenteraad welke kaders wij gaan vastleggen 

mbt Schansdijk 5. 

 

De vragen die wij hebben aan de wethouder Remery zijn 2 ledig en zijn de volgende: 

 

Vragen uit het verleden om inzicht te krijgen in de waarom het niet gelukt is om Schansdijk 5 van 

de hand te doen en wat de kosten tot zover zijn voor de gemeente Steenbergen rond dit project. 

 

1) Wat zijn de totale kosten vanaf 2011? En dan gespecificeerd:   

a) Wat waren de kosten voor de aanschaf 2 loodsen, gronden en woonhuis aan de 

schansdijk 5 te Steenbergen. 

b) Wat waren de kosten voor alle verschillende onderzoeken vanaf 2011? 

c) Wat waren de kosten voor het verwijderen van de krakers? 

d) Wat waren de kosten voor het opruimen van het drugsafval? 

e) Wat waren de juridische kosten die voortkwamen de problemen rond de krakers en het 

drugsafval? 

f) Wat zijn de totale kosten voor de gemaakte ambtelijke uren aan dit project vanaf 2011? 

g) Wat is de misgelopen rente van de investeringen? 

h) Wat zijn de verwachte kosten voor de aanwezigheid van vervuilde grond en het aanwezig 

zijn van asbest op de percelen? 

i) Zijn er nog andere kosten die gemaakt zijn vanaf 2011 die niet vermeld zijn en welke zijn 

dat dan? 

 

2) We willen weten hoeveel geïnteresseerde partijen er zijn geweest vanaf 2011 om dit perceel en 

de desbetreffende bebouwing over te nemen. 

3) We willen weten waarom alle andere geïnteresseerde partijen zijn afgevallen om dit perceel en 

bebouwing over te nemen. 

4) We willen weten waarom deze geïnteresseerde partijen geen partij meer zijn omdat de 

gemeente de aanbesteding heeft ingetrokken om dit perceel en bebouwing over te nemen. 

 

Vragen voor de toekomst, de antwoorden op deze vragen hebben we nodig om als raad de juiste 

kaders vast te stellen naar de toekomst toe mbt Schansdijk 5. 

Wij vinden als Volkspartij deze vragen en de bijbehorende antwoorden vanuit het college erg 

belangrijk om na het interpellatie debat te komen tot nieuwe kaders en een duidelijke opdracht 

vanuit de gemeenteraad van Steenbergen aan het college van de gemeente Steenbergen. 

 



Wij hebben daarom de volgende vragen opgesteld die wij willen behandelen in het interpellatie 

debat: 

 

1) Welke visie heeft het college voor de toekomst mbt Schansdijk 5? 

2) Kan het college aangeven wat voor financiële middelen er nodig zijn voor deze visie? 

2) Welke kaders heeft het college nodig voor de vervolg stappen rond Schansdijk 5? 

3) Kan het college het doel rond Schansdijk 5 aangeven? 

4) Kan het college aangeven wie de regie hoort te nemen over Schansdijk 5? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Danker Kouwen 

Fractievoorzitter Volkspartij 

 


